



YUKON CANADA

MINISTERIAL ORDER 2024/ 30 MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

- 1 Claire Anderson is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 1, 2024.
- 2 Ellen Davignon is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 2, 2024.
- 3 Murray Brown is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 14, 2024.
- 4 Emma Sumner is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 25, 2024.

Dated at Whitehorse, Yukon,

July 5

, 2024

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2024/ 30 LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

- 1 Claire Anderson est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 1^{er} août 2024.
- 2 Ellen Davignon est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 2 août 2024.
- 3 Murray Brown est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 14 août 2024.
- 4 Emma Sumner est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 25 août 2024.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le Juillet 5,

2024

Minister of Health and Social Services/Ministre de la Santé et des Affaires sociales